

# Wireless Optical Mouse

## Instructions

### Installing batteries

The part at the back of the mouse is the lid for the battery compartment. Press down the center part (right below where the trademark is) and push the back cover backwards. The back cover will slide open and reveal the battery compartment. Put the batteries inside and close the lid.

### Pairing the mouse with the receiver

1. Plug the receiver into the USB port (or PS2 port via the converter)
2. Press the button at the top of the receiver once. The light will start blinking.
3. Press the button at the bottom of the mouse with a pencil once.
4. The mouse and receiver will be paired.

(You might need to repeat the above steps if batteries are removed from the mouse.)

### Turning the mouse on and off

The mouse will enter stand-by mode if unused for some time. It will wake up automatically when a button is clicked.

To turn the mouse off, press the button at the bottom of the mouse for 2 seconds. To turn it back on, press the same button once.

# Souris Optique sans fil

### Installer des piles

La partie au dos de la souris est le couvercle pour le compartiment de la pile. Pressez la partie de centre (au-dessous où la marque est) et poussez le couvercle du dos vers arrière. Le couvercle du dos glissera ouvert et révéler le compartiment de la pile. Mettez les piles au-dedans et fermez .

### Assortir la souris avec le receveur

1. bouchon le receveur dans le port USB (ou port PS2 par le convertisseur)
2. presse le bouton du receveur une fois. La lumière commencera à cligner.
3. presse le bouton au fond de la souris avec un crayon une fois.
4. la souris et le receveur sera assorti.

(Vous pouvez avoir besoin de répéter les pas précités si les piles sont enlevées de la souris.)

### Eteindre et allumer la souris

La souris entrera la mode de réserve si inutilisé pour quelque temps. Il se réveillera automatiquement quand un bouton est cliqué.

Pour éteindre la souris, pressez le bouton au fond de la souris pour 2 secondes. Pour l'allumer en arrière, pressez le même bouton une fois.